
jada EmillY i ti.ia,la KOlieglor;, 
~2-350 KOZ I EGlOWY 

ul. Pl, MOnIuszki 14 

Nr OR-BR,0002.31.2017 

PROTOKOL Nr XXXIl2017 

z trzydziestej pierwszej Sesji Rady Gminy i Miasta Kozieglowy 
odbytej w dniu 08 czenvca 2017 r. w godzinach 15,00-17,00 

w Urz\!dzie Gminy i Miasta Kozieglowy 

Uchwaly podj\!te na sesji: 

1. Uchwala Nr 207XXXI/2017 w sprawie zmJan uchwaly budzetowej Gminy Miasta 
Kozieglowy na 2017 rok 

2. Uchwala Nr 2081XXX1/2017 w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej 

3. Uchwala Nr 209IXXXII2017 w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 
Myszkowskiemu na realizacj« zadania pn. " Budowa chodnika w Winownie ul. Opolska 
w ramach przebudowy drogi powiatowej Nr 2312S odcinek od drogi DK-1 do 

ul. Szkolnej str. prawa" 

4. Uchwala Nr 210IXXXII2017 w sprawie ustalenia zasad sprawienia pogrzebu na koszt 

gmmy 

5. Uchwala Nr 2111XXX112017w sprawle przyst1\Pienia do zmJan miejscowych plan6w 
zagospodarowania przestrzennego Gminy i Miasta Kozieglowy 

6. Uchwala Nr 212 1XXXI/2017 w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego 
za 2016 r. 

7. Uchwala Nr 213IXXXII2017 w sprawie udzielenia absolutorium dla Burrnistrza za 2016 

rok. 

Uchwa!y stanowi~ zal~czniki nr 1 - 7 do protokolu. 

Radnych obecnych na Sesji: 14. 

Obradom sesji przewodniczy!a Przewodnicz~ca Rady Gminy 
Pani Joanna Ko!odziejczyk. 

Protokolant: Urszula Dyja. 

Miasta Kozieglowy 
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Spoza Rady w sesji uczestniczyli: 
Radny Rady Powiatu w Myszkowie Pan J6zef Lazar 
Burrnistrz Gminy i Miasta Pan Jacek SI\!czka 
Zast\!pca Burrnistrza Pan Piotr Kolodziejczyk 
Skarbnik GiM Pani Jadwiga Matyja 
Sekretarz GiM Pan KrzysztofB%k 
Dyrektor GMOPS Pani Agnieszka Klys 
Dyrektor M -GOPK Pani Renata Garleja 
Dyrektor Zespolu Uslug Komunalnych Pan Zbigniew Polak 
Radca prawny Urz\!du GiM Kozieglowy Pani Aneta Sosnowka 
Kierownicy referatow Urz~du GiM Kozieglowy 
Przewodnicz~cy Samorz~du Mieszkanc6w Kozieglow i Rosochacza oraz so/tysi 

Porzadek obrad podany w zawiadomieniu 0 Sesii 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocnosci. 
2. Przyj~cie protokolu z poprzedniej sesji. 
3. Powolanie Komisji Uchwal i Wnioskow. 
4. Podj~cie uchwaly w sprawie zmian w budzecie Gminy i Miasta Kozieglowy na 2017 r. 
5. Podj\!cie uchwaly w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej. 
6. Podj\!cie uchwaly w sprawie ustalenia zasad sprawienia pogrzebu na koszt gminy. 
7. Podj\!cie uchwaly w sprawie zmiany miejscowych planow zagospodarowania 

przestrzennego Gminy i Miasta Kozieglowy. 
8. Rozpatrzenie sprawozdania z wykonania budzetu Gminy i Miasta Kozieglowy za 2016 

rok oraz podj\!cie uchwaly w sprawie absolutorium: 
1) przedstawienie sprawozdania Burmistrza, 
2) opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie sprawozdania , 
3) opinia Komisji Rewizyjnej Rady GiM 0 sprawozdaniu z wykonania budzetu oraz 

wniosek w sprawie absolutorium , 
4) opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej 0 wniosku Komisji Rewizyjnej w sprawie 

absolutorium , 
5) opinia komisji Rady 0 sprawozdaniu z wykonania budzetu i wniosku w spraWle 

absolutorium, 
6) dyskusja, 
7) podj\!cie uchwaly w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2016 r. 
8) podj\!cie uchwaly w sprawie absolutorium dla Burmistrza za 2016 rok. 
9. Sprawozdanie Burmistrza Gminy i Miasta z dzialalnosci w okresie mi\!dzysesyjnym. 
10. Inforrnacja Przewodnicz~cej Rady Gminy i Miasta 0 dzialaniach podejmowanych 

w okresie mi\!dzysesyjnym. 
11. Interpelacje i zapytania radnych. 
12. Wolne wnioski. 
13. Zakoilczenie obrad 3lSesji. 

Porz~dek obrad sesji stanowi zal~cznik nr 8 do protokolu. 
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przebieg obrad: 

Ad. pkt 1 

Przewodniczltca Rady Gminy i Miasta Kozieglowy Pani Joanna Kolodziejczyk 
dokonala otwarcia sesji, powitala przybylych na sesjfi: radnych, zaproszonych gosci oraz 
wszystkich zebranych. 

Minutlt ciszy uczczono pamifi:c Radnego Rady Gminy i Miasta Kozieglowy Pana Zenon a 
Jareckiego, kt6ry zmarl w dniu 16 maja 2017 r. 

Przewodniczltca Rady Pani Joanna Kolodziejczyk stwierdzila, i.e sesjajest prawomocna. 

Zgodnie z 1istlt obecnosci w sesji uczestniczylo 14 radnych. 
Listy obecnosci radnych i soltys6w i stanowilt zalltczniki nr 9,10 do protokolu. 

Przewodniczltca Rady Pani Joanna Kolodziejczyk udzie1ila glosu Prezesowi OSP 
w Pinczycach Panu Marcinowi Chachulskiemu, kt6ry zaprosil zebranych na jubileusz 
100-lecia jednostki OSP w Pinczycach. Uroczystosci zwi!\Zane z jubileuszem odbfi:dlt 
sifi: w dniu 17 czerwca 2017 r. 

Pani Przewodniczltca Rady podzifi:kowala za zaproszenie , a nastfi:pnie zaproponowala 
dokonanie zmian w porzltdku obrad sesji 0 podjfi:cie uchwaly w sprawie udzielenia pomocy 
finansowej Powiatowi Myszkowskiemu na realizacjfi: zadania pn. " Budowa chodnika 
w Winownie ul. Opolska w ramach przebudowy drogi powiatowej Nr 2312S odcinek od drogi 
DK-ldo ul. Szkolnej " 
Zaproponowala rozpatrzenie projektu uchwaly jako punkt 6 porzltdku obrad i przesunifi:cie 
pozostalych. 
Radni nie zglaszali uwag do przedstawionej propozycji zmiany porzltdku obrad. 
Porzltdek obrad wraz z zaproponowanltzmianltzostal przyjfi:ty 14 glosami "za" jednoglosnie. 

Uchwalony porzadek obrad Sesji: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocnosci. 
2. Przyjfi:cie protokolu z poprzedniej sesji. 
3. Powolanie Komisji Uchwal i Wniosk6w. 
4. Podjfi:cie uchwaly w sprawie zmian w budi.ecie Gminy i Miasta Kozieglowy na 2017 r. 
5. Podjfi:cie uchwaly w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej. 
6. Podjfi:cie uchwaly w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Myszkowskiemu 

na realizacj« zadania pn. " Budowa chodnika w Winownie ul. Opolska w ramach 
przebudowy drogi powiatowej Nr 2312S odcinek od drogi DK-l do ul. Szkolnej ." 

7. Podjfi:cie uchwaly w sprawie ustalenia zasad sprawienia pogrzebu na koszt gminy. 
8. Podjfi:cie uchwaly w sprawie zmiany miej scowych plan6w zagospodarowania 

przestrzennego Gminy i Miasta Kozieglowy. 
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9. Rozpatrzenie sprawozdania z wykonania budzetu Gminy i Miasta Kozieglowy za 2016 

rok oraz podj«cie uchwaly w sprawie absolutorium: 

1) przedstawienie sprawozdania Burmistrza, 

2) opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie sprawozdania , 

3) opinia Komisji Rewizyjnej Rady GiM 0 sprawozdaniu z wykonania budzetu oraz 

wniosek w sprawie absolutorium , 

4) opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej 0 wniosku Komisji Rewizyjnej w sprawie 

absolutorium , 

5) opinia komisji Rady 0 sprawozdaniu z wykonania budzetu i wniosku w sprawle 

absolutorium, 

6) dyskusja, 
7) podj«cie uchwaly w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2016 r. 

8) podj«cie uchwaly w sprawie absolutorium dla Burmistrza za 2016 rok. 

10. Sprawozdanie Burmistrza Gminy i Miasta z dzialalnosci w okresie mil(dzysesyjnym. 

11. Informacja Przewodnicz~cej Rady Gminy i Miasta 0 dzialaniach podejmowanych 

w okresie mil(dzysesyjnym. 

12. Interpelacje i zapytania radnych. 

13. Wolne wnioski. 

14. Zakoilczenie obrad 3lSesji. 

Ad.pkt2 

Przewodnicz~ca Rady Pani Joanna Kolodziejczyk poinformowala, ze protok61 

z poprzedniej Sesji wywieszony byl w Urzl(dzie Gminy i Miasta , kazdy z radnych mial 

mozliwosc zapoznania sil( z nim. Radni nie zglaszali uwag do protokolu z trzydziestej sesji, 

kt6ra odbyla sil( w dniu 27 kwietnia 2017 r. 

Protok61 z poprzedniej Sesji przyjl(ty zostal przyjl(ty 14 glosami "za" (jednoglosnie). 

Ad. pkt 3 

Rada Gminy i Miasta Kozieglowy jednoglosnie powolala Komisjl( Uchwal Wniosk6w 
w skladzie: 1. Pan Antoni Luszczyk 

2. Pan Andrzej Okularczyk 

3. Pan Marcin Bl(dkowski 

Ad. pkt 4 

Pan Marcin B«dkowski przedstawil projekt uchwaly w sprawie zmian w budzecie 

Gminy i Miasta Kozieglowy na rok 2017 ( zal~cznik nr II do protokolu). 
Radni nie wnosili uwag do projektu uchwaly . 

Uchwala Nr 207/XXXI/2017 w sprawie zmian uchwaly budzetowej Gminy 

Kozieglowy na 2017 rok zostala przyjl(ta 14 glosami "za" (jednoglosnie). 
Miasta 
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Ad.pkt5 

Pan Andrzej Okularezyk przedstawil projekt uehwaly w sprawle zmlan 
w Wieloletniej Prognozie Finansowej ( zaJ<\.eznik nr 12 do protokolu). 
Radni nie wnosili uwag do projektu uchwaly . 

Uchwala Nr 208IXXXI/2017 w sprawie zmlan W Wieloletniej Prognozie Finansowej 

zostala przyj~ta 14 glosami "za" (jednoglosnie). 

Ad. pkt 6 

Przyst~puj<\.e do realizacji kolejnego punktu porz<\.dku obrad Przewodnicz<\.ea Rady 
Pani Joanna Kolodziejezyk poinformowala.:i:e pomoe finansowa dla powiatu dotyczy 
chodnika w Winownie od OK-lul.Opolska do ul. Szkolnej strona prawa. W poprzednim roku 

chodnik budowany byl po stronie lewej , ale ze wzgl~du na slupy energetyczny dalsza cz~s6 
chodnika b~dzie wykonywana po stronie prawej. 

Pan Antoni Luszczyk przedstawil projekt uchwa!y w sprawie udzielenia pomoey 

finansowej Powiatowi Myszkowskiemu na realizaej~ zadania pn. " Budowa chodnika 
w Winownie ul. Opolska w ramaeh przebudowy drogi powiatowej Nr 2312S odcinek od drogi 
OK-l do ul. Szkolnej str. prawa" (zal<\.eznik nr 13 do protokolu). 
Radni nie wnosili uwag do projektu uchwaly . 

Uchwala Nr 2091XXXI/2017 w sprawie udzielenia pomoey finansowej Powiatowi 
Myszkowskiemu na realizacj.,: zadania pn. " Budowa chodnika w Winownie ul. Opolska 
w ramach przebudowy drogi powiatowej Nr 2312S odeinek od drogi OK-ldo ul. Szkolnej 
str. prawa" zostala przyj.,:ta 14 glosami "za" (jednoglosnie) . 

Ad. pkt 7 

Pan Andrzej Okularczyk przedstawil projekt uchwa!y w sprawie ustalenia zasad 
sprawienia pogrzebu na koszt Gminy (zal<\.cznik nr 14 do protokolu). 
Radni rue wnosili uwag do projektu uchwa!y . 

Uchwala Nr 210IXXXI/2017 w sprawie ustalenia zasad sprawienia pogrzebu na koszt Gminy 
zostala przyj.,:ta 14 glosami "za" (jednoglosnie) . 

Ad. pkt 8 

Przyst~puj<\.c do realizacji kolejnego punktu porz<\.dku obrad Pani Przewodnicz<\.ca 
Rady poinformowala ,:i:e przystqpienie do sporz<\.dzenia zmian miejscowych plan6w 
zagospodarowania przestrzennego dotyczy zlagodzenia dotychczasowych zaplsow 

w planach dla os6b ubiegaj<\.cych si.,: 0 pozwolenie na budow~, zgodnie z obowi<tZuj<\.cymi 
przepisami prawnymi - zmniej szenie odleglosci od las6w i ciek6w wodnych. 
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Pan Marcin B~dkowski przedstawil projekt uchwaly w sprawie przyst<wienia do 
sporz~dzenia zmian miejscowych plan6w zagospodarowania przestrzennego Gminy i Miasta 
Kozieglowy (zat~cznik nr 15 do protokolu). 
Radni nie wnosili uwag do projektu uchwaly . 

Uchwala Nr 2111XXXI/2017 w sprawie przyst<wienia do sporz~dzenia zmian miejscowych 
plan6w zagospodarowania przestrzennego Gminy i Miasta Kozieglowy zostala przyj~ta 14 
glosami "za" Uednoglosnie) . 

Ad. pkt 9 

Przewodnicz~ca Rady Pani Joanna Kolodziejczyk udzielila glosu Burmistrzowi 
Gminy i Miasta Kozieglowy, celem przedstawienia sprawozdania z wykonania budzetu z 
a 2016 rok. 
1) 
Burmistrz Pan Jacek Sl~czka poinformowal, ze zgodnie z ustaw~ 0 samorz~dzie gminnym 
oraz ustaw~ 0 finansach publicznych zar~dzeniem z dnia 16 marca 2017 r. przedstawil 
Radzie GiM Kozieglowy oraz Regionalnej Izbie obrachunkowej sprawozdanie 
z wykonania budzetu Gminy i Miasta Kozieglowy wraz z informacj~ 0 stanie mienia 
wedlug stanu na dzien 31 grudnia 2016 roku ( sprawozdanie z wykonania budzetu za 2016 
rok przedstawione przez Burmistrza GiM oraz dokumenty towarzysz~ce stanowi~ zal~cznik 
nr 16 do protokolu). 
Budzet Gminy i Miasta Kozieglowy na 2016 rok uchwalony w dniu 29 grudnia 2015 r. 

Uchwal~ Nr I 03IXV 12015 Rady Gminy i Miasta Kozieglowy wynosil: 
Planowane dochody - 44.082.808,00 zl, w tym: 
- dochody biez~ce 40.716.593,00 zl, 
- dochody maj~tkowe 3.366.215,00 zl. 
Planowane wydatki - 43.004.449,00 zl , w tym: 
- wydatki bie4ce 35.494.746,00 zl, 
- wydatki maj~tkowe 7.509.703,00 z1. 
Nadwy:i:k~ budzetu uchwalono w wysokosci 1.078.359,00 zl z przeznaczeniem na czo;esciow~ 
splato;e rat kredytow i pozyczek przypadaj~cych do splaty w 2016 roku. 
Ustalono przychody i rozchody budzetu: 
- przychody w kwocie 1.592.174,50 zl - planowany kredyt na pokrycie brakuj~cych srodk6w 
na splato;e rat kredyt6w i p0Zyczek w 2016 roku; 
- rozchody budzetu stanowi~ splaty otrzymanych krajowych pozyczek i kredytow z lat 
ubieglych w kwocie 2.670.533,50 zl , w tym raty pozyczek 600.000,00 zl, raty kredyt6w 
2.070.533,50 zl 
Po dokonanych w roku 2016 zmianach do uchwaly budzetowej plan dochod6w 
i wydatk6w budzetu na dzien 31 grudnia 2016 r. przedstawia si~ nast@uj~co: 
Planowane dochody zostaly zwi~kszone 0 kwoto;e 9.401.054,36 zl i wyniosly 53.483.862,36 zl. 
Plano wane wydatki zostaly zwio;ekszone 0 kwoto;el0.666.996,98 zl i wyniosly3.67 1.445,98 z1. 
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Planowany deficyt budzetu roku 2016 roku po zmianach wyni6sl 187.583,62 zl. Wedrug 
planu na dzien 1 stycznia 2016 roku planowana byla nadwyZka w kwocie 1.078.359,00 zl. 
Planowane przychody budzetu to kwota 2.858 .1 17,12 zl, sa, to wolne srodki 0 kt6rych mowa 
w art.217 ust.2 pkt 6 ustawy 0 finansach publicznych, w tym kwota 187.583,62 zl na 
pokrycie deficytu budzetu, kwota 2.670.533,50 zl na splat~ rat kredyt6w i pozyczek. 
Rozchody budzetu to przypadaja,ce do splaty w 20 16 roku raty kredyt6w z lat ubieglych 
w wysokosci 2.070.533,50 zl oraz splata pozyczki w wysokosci 600.000,00 zl 

Wykonanie dochod6w i wydatk6w budzetowych na dzien 31 grudnia 2016 roku przedstawia 

si~ nast~puja,co: 

- dochody zostaly wykonane w wysokosci 56.450.003,47 zl co stanowi 105,55 % planu 
rocznego, w tym: 53.985.008,62 (106,23%) to dochody bieza,ce oraz 2.464.994,85 zl 
( 92,46%) to dochody maja,tkowe ; 
- wydatki zostaly poniesione w kwocie 51.504.243 ,54 zl, stanowia, 95,96% wydatk6w 
planowanych, w tym: wydatki bieza,ce 45.719.870,18 zl ( 96,05% planu) oraz wydatki 
m~a,tkowe 5.784.373,36 zl (95,30%) . 
Na dzien 31 grudnia 2016 roku wysta,rila nadwyzka budzetowa w wysokosci 4.945.759,93 zl. 
Rozchody budzetu w 2017 roku wynosily 2.670.533,50 zl. 

W roku 2016 gl6wne ir6dla zwi~kszenia planu dochod6w to : 
- promesa Ministerstwa Spraw Wewn~trznych i Administracji na dofinansowanie w ramach 
srodk6w na usuwanie skutk6w kl~sk zywiolowych , odbudowa drogi gminnej 
w Kozieglowach ul. Topolowa - 186.069,00 zl, 
- promesa Ministerstwa Spraw Wewn~trznych i Administracji , dofinansowanie w ramach na 
usuwanie skutk6w kl~sk zywiolowych, przebudowa drogi gminnej Stara Huta ul. Wsp6lna -
699.000,00 zl, 
- promesa Ministerstwa Spraw Wewn~trznych i Administracji , dofinansowanie w ramach 
na usuwanie skutk6w kl~sk zywiolowych, przebudowa drogi gminnej w Wojslawicach -
603.119,00 zl, 
- refundacja wydatk6w poniesionych w 2015 roku , dotycza,cych projektu "Budowa Centrum 
Rekreacyjnego w Kozieglowach - zaplecza turystycznego Jury Krakowsko-Cz~stochowskiej 
w kwocie 323.529,08 zl, 
- refundacja wydatk6w poniesionych w 2015 roku , dotycza,cych projektu "Budowa 
mi~dzygminnego szlaku konnego or~:i:em turystyki w gminach Kozieglowy, Poraj , Zarki" 
w kwocie 20.498,54 zl. 
- srodki w Wojew6dzkiego Funduszu Ochrony Srodowiska i Gospodarki Wodnej w kwocie 
19.680 zl - refundacja koszt6w opracowania planu gospodarki niskoemisyjnej dla Gminy 
i Miasta Kozieglowy, 
- refundacja wydatk6w poniesionych na budow~ Palacu Biskup6w w kwocie 425.995,00 zl, 
- refundacja wydatk6w dotycza,ca projektu "Budowa infrastruktury dla Subregionu 
P61nocnego e-Region Cz~stochowski w kwocie 53 .501 ,80 zl, 
- refundacja wydatk6w z projektu " Przeciwdzialanie wykluczeniu cyfrowemu - Internet dla 
mieszkanc6w" w kwocie 63.414,63 zl. 
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Pan Burmistrz podkreSlil, ze od kilku lat budzet Gminy i Miasta Kozieglowy jest budzetem 
zr6wnowazonym, maj~cym pokrycie zar6wno po stronie planowanych dochod6w jak 

i planowanych wydatk6w. W roku ubieglym wydalismy okolo 96 % z zakladanego planu, 
a dochody zrealizowalismy w ponad 105% . Samorz~d dba, aby zarz~dzanie funduszami 

bylo stabilne i bezpieczne. Nie jest bowiem sztuk~ zapozyczyc si~ i wydawac pieni~dze, ale 
sztuk~jest racjonalnie gospodarowac srodkami. Rok 2016 nie byl rewelacyjny jeSli chodzi 

o srodki zewn~trzne, ale wyrazil nadziej~ , ze rok biez~cy i lata kolejne otworz~ tak~ 
perspektyw~. PodkreSlil, ze nasze konsekwentne dzialanie, dochodzenie do wsp61nych 

uzgodnien, czasami trudnych, b~dzie jak do tej pory pozwalalo na realizacj~ inwestycji 
w poszczeg61nych miejscowosciach. Mozemy si~ cieszyc, ze zmienia si~ nasze otoczenie, 
nasza gmina. Podkreslil, ze samorz~d Gminy Kozieglowy wspiera takze powiat myszkowski 
w inwestycjach powiatu na terenie naszej gminy. 
Na zakonczenie swej wypowiedzi podzi«kowal Radzie Grniny i Miasta Kozieglowy 

za wnioski , analizy i korekty . Podzi~kowal Pani Skarbnik GiM, pracownikom Urz~du, 

instytucjom realizuj~cym budzet 2016 r. , soltysom, stowarzyszeniom oraz wszystkim , 

kt6rzy mieli udzial w realizacji budzetu. 

2) 
Wiceprzewodnicz~cy Rady Pan Damian Cesarz Uchwal~ Nr 4200NII5312017 z dnia 11 

kwietnia 2017 r. VI Skladu Orzekaj~cego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Katowicach , 
zawieraj~c~ pozytywn'l opini~ 0 przedlozonym przez Burmistrza sprawozdaniu z wykonania 
budzetu za 2016 rok wraz z informacj'l 0 stanie mienia komunalnego ( opinia stanowi 
zal'lcznik nr 17 do protokolu). 

3) 
Przewodnicz'lcy Komisji Rewizyjnej Pan Marcin B~dkowski odczytal Uchwal~ Nr 112017 

Komisji Rewizyjnej Rady Gminy i Miasta Kozieglowy z dnia 09 maja 2017 r. , zawieraj~c'l 
pozytywn'l opini~ 0 wykonaniu budzetu Gminy i Miasta Kozieglowy za 2016 rok oraz 

wniosek w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi ( zal'lcznik nr 18 do protokolu) 
4) 
Wiceprzewodnicz'lcy Rady Pan Damian Cesarz odczytal Uchwal,< Nr 4200NI179/2017 

VI skladu Orzekaj'lcego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Katowicach z dnia 23 maja 
2017 r. zawieraj'lc'l pozytywn'l opini~ 0 wniosku Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia 
Burmistrzowi Gminy i Miasta Kozieglowy absolutorium za 2016 rok ( zal'lcznik nr 19 do 
protokolu). 

5) 
Przewodnicz'lcy Komisji Gospodarki i Polityki Finansowej Pan Marian Szmukier 
przedstawil pozytywn'l opini~ komisji stalych Rady 0 sprawozdaniu z wykonania budzetu 

i wniosku w sprawie absolutorium ( za1'lcznik nr 20 do protokolu). 

6) 
Przewodnicz'lca Rady Pani Joanna Kolodziejczyk otworzyla dyskusj ,< nad przedstawionymi 

materialam i . 
Radni nie zabierali glosu w dyskusji. 

Przewodnicz'lca Rady Pani Joanna Kolodziejczyk podkreslila, ze Pan Burmistrz przedstawil 
bardzo szczeg610we sprawozdanie. Mysli , ze miniony rok byl kolejnym dobrym rokiem, 
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wykonano szereg inwestycji , wi~kszych lub mniejszych, w kazdej z miejscowosci. Pan 

Burmistrz w swej wypowiedzi podkreslil, ze zyczylby sobie duzych rozdail na kolejne 

zadania inwestycyjne. Tak~ nadziej~ wyraza r6wniez Rada i mieszkancy Gminy i Miasta , 

oczekuj~c , by kazda zlot6wka byla wydawana racjonalnie i oszcz~dnie. Sprawozdanie 
z minionego roku sklania r6wniez do pewnych refleksji - w poprzedniej kadencji padlo 

stwierdzenie, ze w Gminie Kozieglowy dzieje si~ malo, a w Gminie Poraj wiele si~ dzieje, 

prowadzonych jest wiele inwestycji . Gdyby jednak Gmina Poraj uczyla si~ gospodarowac od 

Gminy Kozieglowy, nie doszloby do takiej sytuacji w jakiej znajduje si~ obecnie. 

W Kozieglowach kazda zlot6wka wydawana jest racjonalnie i oszcz~dnie, z nalezyt~ 

dbalosci~ 0 finanse publiczne, a przede wszystkim by kazdy mieszkaniec czul si~ 

dowartosciowany i bezpieczny. Poprosila Komisj~ Uchwal i Wniosk6w 0 odczytanie 

projekt6w uchwal. 

7) 
Pan Antoni Luszczyk przedstawil projekt uchwaly w sprawie zatwierdzenia sprawozdania 

finansowego za 2016 r.( zal~cznik nr 21 do protokolu) . 
Radni nie wnosili uwag do projektu uchwaly. 

Uchwala Nr 2121XXXI/2017 w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego Gminy 

i Miasta Kozieglowy za 2016 rok zostala przyj«ta 14 glosami "za" - jednoglosnie. 

8) 
Pan Antoni Luszczyk przedstawil projekt uchwaly w sprawie udzielenia Burmistrzowi 

Gminy i Miasta Kozieglowy absolutorium z tytulu wykonania budzetu za 2016 rok 

( zal~cznik nr 22 do protokolu). 

Radni nie wnosili uwag do projektu uchwaly. 

Vchwala Nr 2131XXXI12017 w sprawie udzielenia Burmistrzowi Gminy i Miasta 

Kozieglowy absolutorium z tytulu wykonania budzetu za 2016 rok zostala przyj«ta 14 

glosami "za" - jednoglosnie. 

Przewodnicz~ca Rady Pani Joanna Kolodziejczyk pogratulowala Panu Burmistrzowi 

jednoglosnego uzyskania absolutorium. PodkreSlila, ze wykonanie budzetu za rok ubiegly 

jest zadawalaj<tce, uchwalony budzet zapewnial stabilizacj« i r6wnomiemy rozw6j. 

Podzi«kowala Burmistrzowi, pracownikom Urz«du GiM , a w szczeg6lnosci Pani Skarbnik 

oraz kierownikom i pracownikom jednostek organizacyjnych gminy za odpowiedzialne 

gospodarowanie srodkami publicznymi oraz za wszystkie przygotowane i zrealizowane 
wnioski. W ubieglym roku udzielane bylo r6wniez wsparcie dla powiatu myszkowskiego na 

realizacj~ zadan na terenie naszej Gminy. Kazda inwestycja powiatu realizowana jest przy 

wsp61finansowaniu z budzetu Gminy, ale inwestycje te sluz~ mieszkailcom naszej Gminy. 

Bol~czk~ jest tylko to, ze nie wszystkie Gminy s~ jednakowo traktowane przez powiat. 

Zadania realizowane przez powiat w Gminie Kozieglowy warunkowane s~ 

wsp6lfinansowaniem tych zadan, a w innych gminach zadania realizowane s~ bez 

wsp61udzialu gminy. PodkreSlila, ze radni powiatowi powinni dbac 0 Gmin« , z kt6rej zostali 
wybrani do Rady Powiatu. 
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Bunnistrz Pan Jacek Slr;:czka podzir;:kowal Radzie Gminy i Miasta Kozieglowy za udzielone 
absolutorium za dzialalnose w roku ubieglym. Slowa podzir;:kowania skierowal do Pani 

Skarbnik , pracownik6w Urzr;:du Gminy i Miasta oraz wszystkich kierownik6w 
i pracownik6w jednostek organizacyjnych, kt6rzy przyczynili sir;: do kolejnego pozytywnego 
wykonania budzetu. 

Ad. pkt 10 

Burmistrz Pan Jacek Slr;:czka przedstawil informacjr;: 0 dzialalnosci w okresie 
mir;:dzysesyjnym : 

- w zwi~ku z opomiajltcym SIr;: procesem zakladania instalacj i solarnych wyjasnil, 
ze op6:i:nienia te nie slt z przyczyn Gminy, a wynikajlt z malej ilosci ekip montujltcych, kt6re 

posiada wykonawca. Prowadzone slt rozmowy w kierunku zwir;:kszenia ekip montujltcych , 
jest szansa ze dostawca urzltdzen wesprze ekipami monterskimi wykonawcr;:; 

- w zwi~ku z protestami Stowarzyszenia EKO-Gmina przeciw modernizacji drogi 789 
zadanie to odbierane jest negatywnie przez Zarzltd Wojew6dztwa SlltSkiego. Wojewoda 
wszczltl procedurr;: w kierunku wydania decyzji 0 zezwoleniu na realizacjr;: inwestycji 
drogowej dla zadania pn.: "Przebudowa drogi wojew6dzkiej nr 789 od wr;:zla autostradowego 
przez Gniazd6w, Kozieglowy do Lgota Nadwarcie , Etap II - dokumentacja projektowa wraz 
z pelnieniem nadzoru autorskiego", ktora r6wniez zostala oprotestowana przez 
Stowarzyszenie. Pan Burmistrz wyrazil nadziejr;:, ze Wojewoda br;:dzie kontynuowal 

rozpoczr;:tlt procedurr;:. Rada Gminy i Miasta podjr;:la stanowisko w sprawie modernizacji 
drogi wojew6dzkiej 789 od wr;:zla autostradowego w Womikach przez Gniazd6w, 
Kozieglowy do Lgoty Nadwarcie. Wystosowano r6wniez apel do Wojewody 0 kontynuacjr;: 

dzialari. zwi~anych z wydaniem decyzji 0 zezwoleniu na realizacjr;: w/w inwestycji. 
Modemizacja tej drogi jest bardzo wa:zna dla kilku miejscowosci i mieszkancy oczekujltjej 
wykonania. Wyrazil obawr;:, ze jezeli wystr;:pujlt tego rodzaju opory inwestycja moze bye 
oddaJona na dalszy plan i stracimy dofinansowanie na modemizacjr;: ponad 14 km odcinka 

drogi; 
- w zakresie dr6g gminnych podpisano umowr;: na wykonanie ul. Sportowej w Gniazdowie, na 
ul. Dr;:bowlt i Wesollt br;:dzie ogloszony przetarg, w ramach funduszy ochrony grunt6w 
rolnych wykonywane br;:dzie droga Pinczyce-Zabijak. Br;:dzie dokonany objazd dr6g, kt6re 
ulegly zniszczeniu po ulewach , z uwzglr;:dnieniem poboczy i przepust6w, by wnioskowae 
o srodki zewnr;:trzne na odbudowr;: infrastruktury; 
- Pan Bunnistrz poinformowal, ze na czas remontu Przedszkole ze Starej Huty ( 44 dzieci) 

zostanie tymczasowo przeniesione do szkoly w Koziegl6wkach, kt6ra jest modernizowana. 
Wyrazil nadziejr;:, ze po drugim przetargu zostanie podpisana umowa z wykonawclt. 
Rozpoczr;:to proces inwestycyjny na drugim pir;:trze w Przedszkolu w Kozieglowach , ale ze 
wzglr;:du na problemy przerwano prace. Prowadzone slt rozmowy z wykonawclt. Problem 
w biezltcym roku jest bardzo powa:zny, brakuje miejsca w przedszkolu w Kozieglowach. 
Czynione slt starania , by jak najszybciej mozna bylo wznowie prace. 0 ile rodzice dzieci ktore 

nie zakwalifikowaly sir;: do Przedszkola w Kozieglowach i Lgocie Gomej podtrzymajlt 
dekJaracje czynione br;:dlt starania , by otworzye oddzialy w Kozieglowach i w Lgocie G6mej; 
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- ze wzglC;du na brak wykonawc6w uniewaZniono przetarg na tennomodemizacjc; Warsztat6w 
Terapii Zajc;ciowej w Wojslawicach. Wyrazil nadziej«, ze kolejny przetarg wyloni wykonawc«; 

bardzo sprawnie przebieg wymiana tradycyjnego oswietlenia drogowego na 
energooszcz«dne oswietlenie typu LED w miejscowosciach: Kozieglowy, Cynk6w, Pinczyce 
i Koziegl6wki (wymiana ponad 1100 opraw oswietleniowych i dobudowa nowych ). 
Wymiana realizowana jest w programie "Poprawa efektywnosci energetycznej oswietlenia 
ulicznego na terenie Gminy i Miasta Kozieglowy" w ramach Regionalnego Programu 
Operacyjnego Wojew6dztwa SI'lskiego na lata 2014- 2020. Bye moze jeszcze w biez'lcym 

roku Urz'ld Marszalkowski ( w ramach RIT) oglosi nab6r i zadanie b«dzie realizowane 
w kolejnych miejscowosciach; 

- w dniu dzisiejszym odbyly sic; dni otwarte w oczyszczalni sciek6w w Kozieglowach i jej 
symboliczne otwarcie . Oczyszczalnia moze przyj'le 600m' sciek6w na dob« , a ze wzglC;du na 
brak kanalizacji sanitarnej przyjmuje tylko 150 m' sciek6w dowozonych. Czekamy na 
otwarcie srodk6w finansowych . Calkowity koszt kanalizacji w stronc; Koziegl6wek to kwota 
okolo 9 min zl. Nasz wniosek dotycz'lcy budowy kanalizacji w Nadwarciu do Maslonskiego 
jest na 2 miejscu w wojew6dztwie sl&Skim. Samorz'ld musi zabezpieczye srodki 
i przygotowae siC; do procesu inwestycyjnego; 

- w miar« mozliwosci udzielane jest wsparcie dla jednostek OSP na remonty stramic, 
a zwlaszcza dla tych jednostek kt6re w roku biez'lcym obchodz'ljubileusze. W najblizszym 
czasie jednostki w Pinczycach i w Koziegl6wkach b«d'l obchodzily jubileusze; 

- odbylo siC; spotkanie ze Stowarzyszeniem prowadz'lcym szkol« w Winownie . Ma nadziej« , 
ze problem zwi'lZany z remontem szkoly zostanie rozwi'lZany polubownie . Dyrektor ZUK 
Pan Zbigniew Polak zapewni robocizn«, a Stowarzyszenie materialy do remontu; 

- Zast«pca Burrnistrza Pan Piotr Kolodziejczyk wraz z Kierownikiem Referatu Promocji 
Pani'l Edyt'l Wrzosowsk'l byli na wizycie studyjnej na W«grzech. W miesi'lcu sierpniu br. 
w Kozieglowach b«dzie goscil Zesp61 z Wc;gier; 

- czynione S'l starania w kierunku regulacji stanu prawnego dr6g, ale prosil, by mieszkancy 
nie wymuszali odszkodowan. Aby wybudowae drogc; spemiaj'lc'l parametry nalezy dokonae 
regulacji. S'l miejscowosci, w kt6rych mieszkancy bardzo odpowiedzialnie podchodz'l do 
regulacji stanu prawnego, a w innych mieszkancy z'ldaj'l odszkodowania lub przywr6cenia 
do stanu pierwotnego, choe droga przebiega wzdluz ich posesji ; 

- odbylo siC; spotkanie w sprawie srodk6w pozakonkursowych. Wyrazil nadziej«, ze srodki 
pozakonkursowe zostan'l uruchomione i wykonywane b«d'l zadania: fotowoltaika, wymiana 
oswietlenia ulicznego, rewitalizacja - remont budynku po bylej poczcie dla potrzeb jednostek 
organizacyjnych Gminy; 

- w okresie mi«dzysesyjnym uczestniczyl w wielu uroczystosciach lokalnych, kt6re 
wyzwalaj'l wi«zi wsr6d mieszkanc6w , za co podzi«kowal; 
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Ad. pkt 11 

Przewodnicz<tca Rady Pani Joanna Kolodziejczyk przedstawila informacj« 
o dzialaniach podejmowanych w okresie mi«dzysesyjnym. 
W okresie od sesji Rady w dniu 27 kwietnia br. podejmowane dzialania to: 

przygotowanie porz<tdku obrad biez<tcej sesji, 
zwolanie wsp61nego posiedzenia komisji Rady 
praca nad materialami sesyjnymi. 

Do wiadomosci Rady Gminy i Miasta wplyn«ly pisma : 

• wniosek strazak6w ochotnik6w z terenu Gminy i Miasta Kozieglowy 0 podniesienie 
stawki ekwiwalentu za udzial w akcjach ratowniczo-gasniczych. Na wsp61nym 
posiedzeniu Komisji Na posiedzeniu wsp61nym ustalono podniesienie stawki ekwiwalentu 

do 12 zl za bezposredni udzial w akcjach ratowniczo-gasniczych i podwyzszenie kwoty 
dotacji na utrzymanie gotowosci bojowej w jednostkach OSP w biez<tcym roku 0 1.000 
zl. Natomiast na rok przyszly na utrzymanie gotowosci bojowej zaproponowano 
zabezpieczenie po 10.000 zl dla kazdej jednostki OSP; 

• prosba Dyrektora Szkoly Podstawowej w Winownie 0 pomoc w dofinansowaniu 

inwestycji maj<tcych na celu zagospodarowanie terenu wok61 szkoly, dofinansowanie 
termomodernizacji budynku szkolnego oraz wymiany okien w salach lekcyjnych i na 
korytarzach. Jak poinformowal Pan Burmistrz w swojej informacji odbylo si~ spotkanie ze 

Stowarzyszeniem prowadz<tcym szkol~, na kt6rych doszlo do pewnych ustalen 
dotycz<tcych remontu; 

• do Burmistrza i Rady Gminy i Miasta Kozieglowy wplyn~la petycja rodzic6w dzieci 
odrzuconych w rekrutacji przedszkolnej 0 utworzenie z dniem 1 wrzesnia 2017 r. grupy 
przedszkolnej dla dzieci w Przedszkolu w Kozieglowach; 

• do Burmistrza i Rady Gminy i Miasta Kozieglowy wplyn~la prosba Zarz<tdu Ochotniczej 
Stra:i:y Po:i:arnej w Pustkowiu Lgockim 0 udzielenie wsparcia finansowego w kwocie 15 

tys. zl z przeznaczeniem na odnowC( boks6w garazowych, wymianC( ogrodzenia , odnowa 
klatki schodowej i kuchni; 

• do Burmistrza i Rady Gminy i Miasta wplyn~la prosba Stowarzyszenia Spiewaczego 
"Pochodnia" w Cz~stochowie 0 przekazanie kwoty 15.000 zl na IX Edycj~ 

Mi~dzynarodowego Festiwalu Ch6ralnej Piesni Maryjnej Cz~stochowa - Kozieglowy 2017, 
kt6ry odb~dzie si~ w dniach 7/8 paidziemika 2017 r. 
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Ad. pkt 12 

Radni nie zglaszali pisemnych wniosk6w i interpelacji. 

Ad. pk! 13 

Wolne wnioski: 

- Radny Pan Marian Szmukier zlozyl gratulacje Pani Radnej Grazynie Sitek, kt6ra zostala 

babci<t i zlozyl zyczenia dla wnuka; 

- Sohys wsi Postl(P Pan Stanislaw Oleksiak pros ii, by zwr6cic uwagl( na ul. Poln<t w Postl(pie 

gdy bl(dzie wykonywany objazd. Zapytal czy cos wiadomo na temat remontu drogi 791; 

- Radny Rady Powiatu Pan J6zef Lazar pogratulowal Panu Burmistrzowi Sll(czce 

jednoglosnego absolutorium. Poinformowal, ze rozmawial z radnymi na temat przebudowy 

drogi 789 i przekazal wszystkie aspekty, a czas pokaze jakie bl(d<t efekty. Poinfonnowal, ze 

od laty 50-ych mieszkancy Pinczyc maj problem z drog<t powiatow<t od Osieka do Zelislawic. 

W latach 70-ych mieszkancy we wlasnym zakresie wysypali drogl( kamieniem . Wczesniej 

czyniono pr6by pozyskania srodk6w z Urzl(du Marszalkowskiego , w ubieglym roku Powiat 

zlozyl wniosek 0 dofinansowanie z funduszu grunt6w rolnych, ale zadanie nie znalazlo 

akceptacji. W roku biez<tcym udalo si\e uzyskac z Urzl(du Marszalkowskiego Wojew6dztwa 

Sl<tskiego dofinansowanie tego zadania (0,772 km) . Szacunkowa wartosc zadania to kwota 

480.000 zl, a otrzymane dofinansowanie wynosi 154.000 zl. Udzial powiatu wynosi 326.000 
zl. Zwr6cil sil( z prosb<t do Rady Gminy i Miasta oraz do Pana Bunnistrza 0 udzielenie 

wsparcia w kwocie 163.000 zl ( wsp61finansowanie w 50% udzialu powiatu). Ze swej strony 

zapewnil, ze znajdzie srodki i jako radny powiatowy wspomoze gminl( Kozieglowy. 

Podkrdlil ze ta inwestycja jest bardzo wazna dla mieszkanc6w miejscowosci do DK-I , 

stanowic b\edzie duZy i bezkolizyjny skr6t do Siewierza. Planowane jest wykonanie 

6 metrowej drogi , po kt6rej bl(d<t mogly si\e poruszac samochody cil(zarowe. Prosil 

o udzielenie wsparcia finansowego tej inwestycji. W sumie droga ta rna 1772 m.: nastl(pny 

odcinek I km jest w srodkach popowodziowych. Ko1ejny 500m drogi jest na terenie powiatu 

b\edzinskiego. Pan Bunnistrz Siewierza obiecal, ze jesli Starostwo w B\edzinie nie przeka:i:e 

srodk6w, to z budzetu Gminy Siewierz zostanie udzielona pomoc w wykonaniu tej drogi; 

- Bunnistrz Pan Jacek Sl\eczka podkreslil, ze co roku Gmina Kozieglowy wspiera zadania 

powiatu. Jak wynika ze sprawozdania 'z wykonania budzetu za 2016 rok dla powiatu 

przekazano kwotl( 629.000 zl . Za tak<t kwotl( wykonana bylaby droga gminna. Prosil 

o wskazanie ktora gmina z powiatu myszkowskiego udzie1a takiego wsparcia dla powiatu. 

Zdaje sobie spraw\e z tego, ze mieszkancy oczekuj<t wykonania wspomnianej drogi i rna 

nadziejl(, ze powiat podsumuje wydatki inwestycyjne w drogach , przyjrzy si\e skali 

dofinansowania , a wowczas moze okazac si\e ze tylko Gmina Kozieglowy udziela wsparcia. 

Samorz<td Gminy Kozieglowy chce wspierac zadania i w roku biez<tcym podejmowane byly 

juz decyzje 0 wsparciu zadan powiatu, ta propozycja bylaby kolejn<t. Wprowadzaj<tc nowy 

wydatek nalezy r6wniez wskazac Zr6dlo finansowania . Nie chcialby aby Gmina Kozieglowy 

musiala zaci<tgac kredyt, by przekazac powiatowi kolejn<t dotacjl(. W zwi'tZku z tym, ze za rok 
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ubiegly powiat rna 7,5 mIn nadwyZki budzetowej, proponowal by ze srodk6w tych 

wyasygnowae pieni<\.dze na budow\! drogi powiatowej w Pinczycach, a nie planowae calej 
nadwyzki w deficyt. W Gminie Kozieglowy jest jeszcze wiele potrzeb do wykonania 

i r6wniez powinnismy wyst'l.Pie do powiatu 0 wsparcie. W pierwszej kolejnosci musimy 
zabezpieczye zadania wlasne Gminy, a w najblizszyrn czasie b~d<\. potrzebne znaczne srodki 

na zabezpieczenie zadan w zwi<jZku z reform<\. oswiaty. Liczymy na srodki zewn~trzne, ale 
warunkiem pozyskania srodk6w jest posiadanie wkladu wlasnego. Samorz<\.d przeanalizuje 
wniosek Pana Lazara , ale wsparcie z Gminy Kozieglowy powinno miee r6wniez przelozenie 
w decyzjach podejmowanych przez Powiat; 

- Soltys Kumicy Nowej Pani Danuta Biala prosila 0 pomoc w uprz<\.tni~ciu balaganu, kt6ry 
zostal po budowie drogi powiatowej. Obsypuj<\. si~ rowl' , droga zostal podniesiona i ci~zko 
jest nawet wyjechae z posesji; 

- Soltys wsi Lgota Mokrzesz Pan Mariusz Janoszka poinformowal, ze droga powiatowa 
wykonana jest porz<\.dnie, ale wykonanie poboczy i mostk6w jest tragiczne . Mieszkancy 
wielokrotnie interweniowali, ale w Starostwie informuj'l, ze inwestycja nie jest jeszcze 
zakonczona, nalezy wstrzymae si~ az teren obeschnie. W Mokrzeszy jednak jest podmokly 
teren, s<\. zr6dla wodne i nie rna na to szans . Powinna bye wykonana dodatkowa inwestycja 
rowy melioracyjne; 

- Przewodnicz'l.ca Rady stwierdzila , ze te problemy nalezy przedstawie na sesji Rady 

Powiatu, a Radni Powiatowi z naszej Gminy powinni zadbae 0 to, by inwestycja byla 
prawidlowo wykonana i zakonczona; 

- Pan Andrzej Sz6stak poinformowal, ze rozmawial na ten temat z Przewodnicz<\.cym Rady 
Powiatu w Myszkowie , ale od 2 tygodni nie rna odzewu. W Powiecie informuj'l, ze 
inwestycjajest rozliczona, a przeciez nie jest zakonczona; 

- Pan Damian Cesarz nadmienil, ze wczeSniej na sesji Rady Pan Mariusz Morawiec 
zapewnial, ze jeSli na pismie b~d<\. zgloszone uwagi, to uczyni co w jego mocy , by pom6c; 

- Pan Andrzej Sz6stak poinformowal, ze razem z Panem Morawcem byli u Dyrektora 
Powiatowego Zarz'l.du Dr6g i uzyskali zapewnienie , ze we:i:mie to pod uwag\e, a dalej nic si~ 
me dzieje. Proponowal r6wniez spotkanie Burmistrza Koziegl6w, Starosty 
i przewodnicz<\.cych rad, ale r6wniez nie doszlo to do skutku; 

- Burmistrz Pan Jacek Sl~czka stwierdzil, ze rozwi<jZaniem byloby polozenie chodnika , ale 
jest to dzialanie na kolejne lata. Droga byla budowana z dofinansowaniem Gminy , na koniec 

roku zabraklo 56.000 zl i powiat oczekuje od Gminy dofinansowania inwestycji trak 
niestarannie wykonanej i niedokonczonej. Rowy wygl<\.daj<\. tragicznie i nieestetycznie, 

naruszona zostala korona drogi. Problemem jest" w<\.skie gardlo " drogi w okolicy posesji 
P.Gocyla, korytka nie odbior<\. wody . Byla omawiana propozycja pol<\.czenia z rowem 
melioracyjnyrn za Mokrzesz<\.. JeSli zgodz<\. si~ s'lSiedzi moma wylo:i:ye betonami; 
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- Pan Mariusz Janoszka poinforrnowal, ze jak konczy si~ Oczko jest niebezpieczny zakr~t ,jest 
tam bardzo glc<boki r6w i piesi nie majl\. mozliwosci bezpiecznego przejscia . Proponowal, by 
rowy przy drodze Kuiniea - Mokrzesz ustabilizowac poprzez wylozenie azurami; 

- Burrnistrz Pan Jaeek Sl~ezka podkreSlil, ze Gmina Kozieglowy wydala srodki na eel, kt6ry 
nie zostal osi~i~ty. Jesli w przyszlosei samorzl\.d zdecyduje sic< dofinansowac zadania 

powiatu, to powinno si~ najpierw poznac projekty; 

-Pan J6zef Lazar wyjasnil, ze jezeli zglaszane Sl\. do niego sprawy z zakresu dzialalnosei 

powiatu, od razu przekazuje je wedlug kompeteneji. Poinforrnowal, ze w najblizszych dniaeh 
bc<dzie zwolywal posiedzenie Kornisji Rozwoju i Rolnictwa Rady Powiatu w Myszkowie, na 
kt6re zaprosi Panil\. Przewodniczl\.ca i Pana Burmistrza i na miejseu w Mokrzeszy l110zna 
sprawdzic stan inwestyej i i podjl\.c rnerytorycznl\. dyskusjc<; 

- soltys wsi Oczko Pan Alfred Szczepanek podkreslil, ze kazda inwestycja rna kierownika 
budowy i inspektora nadzoru, kt6rzy ponoszl\. odpowiedzialnosc. Ktos powinien poniesc 
odpowiedzialnosc za takie dzialania. 

Ad. pkt 14 

Wobec wyczerpania porzl\.dku obrad, Przewodniczl\.ca Rady Pani Joanna 
Kolodziejczyk zamkn~a obrady trzydziestej pierwszej Sesji Rady Grniny i Miasta 
Kozieglowy, dzi~kujl\.c radnym oraz zaproszonym gosciom za przybyeie i udzial w sesji. 
Na tym obrady trzydziestej pierwszej Sesji zakonczono. 

Protok6 
U rsz' \ 1 ,.rn." 


